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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "HOGYAN KÍVÁNJA A KORMÁNY AZ UNIÓS 
PÁLYÁZATOKAT A BENYÚJTÁS ÓTA MEGVÁLTOZOTT KÖRÜLMÉNYEKHEZ 
IGAZÍTANI?" 

HOGYAN KÍVÁNJA A KORMÁNY AZ UNIÓS PÁLYÁZATOKAT A BENYÚJTÁS ÓTA 
MEGVÁLTOZOTT KÖRÜLMÉNYEKHEZ IGAZÍTANI?

(Kérdés Varga Mihály pénzügyminiszterhez)

Miniszter Úr!

Budapest XV. kerületének önkormányzata több mint három évvel ezelőtt a Rákospalota 
Városrehabilitációja című projekttel pályázott a Versenyképes Közép-Magyarország Operatív 
Programra. A pályázati fölhívás azonban olyan megkötöttségeket tartalmaz, amik a projekt 
megvalósítása elé számos akadályt gördítenek:

az elszámolható költségek minimum 30%-át a szoft tevékenységeknek kell képezniük, miközben a 
pályázat benyújtása óta az építőipari árak legalább 20%-kal nőttek, ennek következtében a projekt 
mintegy. 535 millió Ft forráshiánnyal küzd; 

a szoft programokat ráadásul a 2016-os munkaerőpiaci körülményekhez szabottan kell 
megvalósítani 2020-2021-ben, mert a minisztérium nem adott engedélyt a korszerűsítésre; 

egyes területeken a 16-54 éves korú lakónépesség legalább 80%-ára egyéni fejlesztési tervet kell 
készíteni, miközben a lakónépességbe beleszámítanak a más magyarországi lakcímen ideiglenesen 
tartózkodó, illetve a munkavállalási céllal külföldön dolgozó személyek is, így az egyéni 
fejlesztésben részesülők száma irreálisan magas; 

a Felhívás nem teszi lehetővé a célcsoport együttműködését, ösztönzését elősegíteni képes 



motivációs csomag elszámolását; 

a képzési programcsomag kiemelt része volt az OKJ-s képzések megvalósítása. Az OKJ megszűnt. 
de az új rendszer még nem ismert. 

Kérdezem ezért miniszter urat:

Mit kíván tenni a kormány a fenti problémák kezelése érdekében? 

Kezdeményezi-e a kormány az uniós forrás felhasználásával kiírt pályázati konstrukció fenti 
elemeinek felülvizsgálatát? 

1


